
Apel nr 2

Rady Miasta Piły

z dnia 29 listopada 2016 r.

w sprawie przywrócenia finansowania dla projektu 
“Budowa hali sportowej przy ul. W. Pola w Pile” przez władze Powiatu Pilskiego

Na podstawie § 21 ust. 2 pkt 4 uchwały Nr IX/98/11 Rady Miasta Piły z 31 maja 2011 r. w sprawie Statutu
Miasta  Piły  (Dz.  Urz.  Woj.  Wlkp.  Nr  213 poz.  3323 z  4  sierpnia  2011 r.),  Rada Miasta  Piły podejmuje,

co następuje.

W związku z toczącymi się pracami nad budżetem na 2017 rok, mając na uwadze kolejne odsunięcie
w czasie realizacji projektu “Budowa hali sportowej przy ul. W. Pola w Pile”, zwracamy się z apelem
do Zarządu Powiatu w Pile oraz Rady Powiatu w Pile o wywiązanie się z wcześniej  składanych
deklaracji odnoszących się do zapewnienia odpowiedniego finansowania tego projektu.

Decyzja w sprawie budowy hali otrzymała zapewnienie finansowania już w 2014 roku w podjętej 30
grudnia  2014  roku  uchwale  o  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Pilskiego  na  lata
2015 - 2023. Przedstawiony wówczas harmonogram przewidywał rozpoczęcie prac w 2015 roku i ich
zakończenie w 2017 roku! Kolejne zmiany w budżetach podejmowane przez obecne władze Powiatu
Pilskiego i odsuwanie tej inwestycji w czasie blokują rozwój tej niezwykle ważnej dla Piły i całego
subregionu, ze względu na status i pozycję historyczną, szkoły. 

Odpowiedzialność władz Powiatu Pilskiego za szkolnictwo ponadgimnazjalne w Pile jest jednym z
głównych zadań samorządu powiatowego. Państwa ubiegłoroczne decyzje oraz postawa blokująca i
uniemożliwiająca prace nad ustawą nadającą Pile status miasta na prawach powiatu miały ogromny,
negatywny wpływ na rozwój szkolnictwa ponadgimnazjalnego w Pile.

Gdyby władze Powiatu nie utrudniały proponowanych zmian, wszystkie szczeble szkolnictwa w Pile
podlegałyby  pod  jeden  organ  prowadzący,  a  wówczas  władze  Piły,  mając  większe  możliwości
inwestycyjne i finansowe, zrealizowałyby ten projekt niezwłocznie.

W  obecnej  sytuacji  ponosicie  Państwo  pełną  odpowiedzialność  za  niezadowalający  stan  tego
projektu, a my w  imieniu mieszkańców Piły oczekujemy pilnej jego realizacji.


